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CoCo Appreciatie DGC CIE verordeninglXEZIlidocx

Allereerst dank voor deze herziene versie van de appreciatie van de DGC-verordening. Er is een flinke slag over gemaakt. Zoals

jullie wellicht weten leest onze minister kritisch mee op deze appreciatie. Ze stoort zich met name aan het punt de

besmettelijkheid na vaccinatie. Als Nederland daar echt een punt van wil maken, dan moeten we (in Europees verband) een

onderzoek hiernaar laten doen. Door dit soort voorbehouden te blijven maken, kunnen we de inperkingen van de vrijheden van

burgers nog niet opheffen.
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We hebben nog een paar punten die ik in de CoCo zal maken. Graag wil ik onze input nog even toelichten:
« We hebben een paar kleine verduidelijkende tekstsuggesties gedaan (zie eerste tracks).

Daarnaast heb ik een tekstsuggestie gedaan om richting de Kamer inzichtelijk te maken wat er al aan onderzoek wordt

gedaan t.a.v. besmettelijkheid na vaccinatie en op welke termijn we daarop uitkomsten verwachten. Ik denk dat het

goed is de Kamer daarover te informeren, maar daarmee kunnen we ook aan de minister laten zien wat er al in gang is

gezet op dit vlak. Ik heb gebruik gemaakt van de toelichting die we reeds eerder van VWS ontvingen.
« Daarnaast zou het ook goed zijn als we zouden kunnen aangeven wat het verwachte tijdpad is voor de ontwikkeling van

het digitaal systeem wordt opgezet waarbij een vaccinatie, negatieve testuitslag en verklaring van herstel kan worden

omgezet in een bewijs, die als basis dient voor het EU COVID statusbewijs.
+ Tenslotte lijkt het ons ook van belang aan te geven in hoeverre burgers in het Caribisch deel van het Koninkrijk gebruik

kunnen maken van het certificaat? Worden zij ondersteund bij de implementatie hiervan (in Caribisch deel van Koninkrijk
wordt b.v. geen gebruik gemaakt van digid). Wellicht zin opnemen dat er wordt onderzocht wordt hoe ervoor gezorgd
kan worden dat ook de Caribische delen van het Koninkrijk gebruik kunnen maken van het DGC?

Wellicht kunnen we voor aanvang van de Coco hier nog even contact over hebben! Scheelt weer werk na de CoCo!

Groeten JERE


